
  

 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 8/2018 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Statens Hus 
Dato: 27.09.2018 
Tid: 14:30 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Lene Kotte Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Kristin Skilleås Medlem AP 
Hans Jørgen Lysø Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Jan Otto Olden Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Ole Graneng Medlem SP 
Einar Aaland Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Tore Nilsen Medlem H 
Anne M. Bjørnerud Medlem H 
Walter Braa Medlem FRP 
Per Odd Solberg Medlem BB 
Marthe Rødsjø Medlem SV 

 
 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jan Vollan MEDL H 
Jan Inge Standahl MEDL SP 

 
 

Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gerd Hegvik Jan Inge Standahl SP 
Ketil Sundseth Jan Vollan H 

 
  



  

 
 
 

Fra ungdomsrådet møtte: 
Navn  
Ingen  

 
 
 

Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Organisasjon 
Ingen  

 
 
 
 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Arild Risvik Personal- og organisasjonssjef 
Wenche Olden Moen Enhetsleder barnehage 
Nils Braa Fungerende leder Anlegg og Drift 

 
 
 
 
Merknader: 

 Det ble enighet om å behandle sak 55/18, som ikke sto på innkallinga. 
 Ellers ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 

 
  



  

 
 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Saker til behandling:  
PS 18/54 Økonomiplan 2019 - 2022  
PS 18/55 Antakelse av anbud - renovering av tak og fasader 

på Bjugnhallen. 
 

 
 
 
 
 
 
Ogne Undertun  Einar Aaland    Lene Kotte 
Ordfører   (sign.)     (sign.) 
(sign.) 
  



  

Saker til behandling: 

PS 18/54 Økonomiplan 2019 - 2022 

Rådmannens innstilling: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 13.09.2018  
Behandling: 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø: 
Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 
Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra ordfører: 
Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  
 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når det 

ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Hans Eide: 
Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 
Forslag fra Hans Eide ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Forslag fra ordfører:  
Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 
 
Forslag fra ordfører ble enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens forslag forøvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt med følgende endringer: 
 Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 

Dekkes av investeringsfondet. Byggingen settes til 2020. 
 Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  

 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når 

det ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 



  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.09.2018  
Behandling: 
Forslag fra Høyre ved Ketil Sundseth: 
Bjugn Høyre ber om en utredning av kommunale veier uten fast dekke. Utredningen skal 
inneholde: 
 Kvalitet på veien. 
 Kostnadsestimat på hva det vil koste å få fast dekke. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Høyre ved Einar Aaland: 
Bjugn Høyre ber om at administrasjonen inviterer Læringsverkstedet til en drøfting og utredning 
om vår totale barnehage kapasitet. Ber om at utredningen innstiller på om at en eventuell 
utbygging kan foregå i privat eller i en offentlig/privat sammenheng. 
Vi ønsker å ta til etterretning fellesnemnda sin uttalelse om å mane til moderasjon. 
 
Forslaget falt med 14 mot 7 stemmer. 
 
Forslag fra Arbeiderpartiet ved ordfører: 
Bjugn Arbeiderparti legger fram forslag om å redusere investeringsrammen for brannstasjon 
Botngård med 1 million i 2019 og 12 millioner i 2020. Disse 13 millionene overføres til ny 
barnehage Mebostad for investering i 2019. 
Brannstasjon Botngård vil opprettholde 2 millioner for 2019. 
 
Forslag fra varaordfører: 
Siste setning i første kulepunkt strykes som følge av forslaget fra ordfører. 
 
Forslaget fra ordfører med tilføyelse av forslag fra varaordfører ble vedtatt med 15 mot 6 
stemmer. 
 
Formannskapets innstilling for øvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt med følgende endringer: 
 Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 

Dekkes av investeringsfondet.  
 Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  

 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når 

det ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 
 Det skal utredes om tilstand på kommunale veier uten fast dekke. Utredningen skal 

inneholde: 
 Kvalitet på veien. 
 Kostnadsestimat på hva det vil koste å få fast dekke. 



  

 Investeringsrammen for brannstasjon Botngård reduseres med 1 million i 2019 og 12 
millioner i 2020. Disse 13 millionene overføres til ny barnehage Mebostad for investering i 
2019. 

Brannstasjon Botngård vil opprettholde 2 millioner for 2019. 

 

 

PS 18/55 Antakelse av anbud - renovering av tak og fasader på Bjugnhallen. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.09.2018  
Behandling: 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det inngås kontraktforhandlinger med Fosen Hus AS vedrørende renovering av tak og fasader 
på Bjugnhallen med sikte på å inngå kontrakt. 
Rådmannen gis fullmakt til å inngå kontrakt med Fosen Hus AS. 
 


